
 

 

 

Številka: 90000 - 4/2025-15 

Datum: 13. 5. 2025                                                                                                                k 2. točki 

 

Mestni svet 

Mestne občine Ljubljana 

Mestni trg 1 

1000 Ljubljana 

 

Svetniška pobuda: Razkritje informacij o razvoju območja t. i. ljubljanske Sibirije 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ljubljana podajam naslednjo pobudo 

županu: 

 

V zadnjem času se na območju južnega dela Ljubljane, t. i. ljubljanske Sibirije (območje zahodno od 

Rakove Jelše ob južni obvoznici), izvajajo spremembe v prostorskem razvoju, najbolj medijsko 

izpostavljeno je zagotovo načrtovanjem večje stanovanjske soseske Vrtno mesto Sibirija in prodaja 

javnega zemljišča podjetju Nikole Petrovića. 

 

Gre za območje, ki leži na območju Ljubljanskega barja, zaznamovano je s poplavno nevarnostjo, 

pomanjkanjem obstoječe javne infrastrukture in dolgoletno stagnacijo urbanega razvoja. 

 

Zaradi številnih odprtih vprašanj glede upravičenosti in dolgoročnih učinkov razvoja v tem delu mesta 

pozivam MOL, da posreduje naslednje informacije: 

 

- Popis vseh strokovnih študij, analiz, načrtov ali strateških dokumentov, ki so bili v zadnjih 20 

letih izdelani v zvezi s prostorskim ali infrastrukturnim razvojem območja južnega dela 

Ljubljane, zlasti območja t. i. ljubljanske Sibirije. 

 

- Popis osnovne komunalne, prometne in druge javne infrastrukture na tem območju (ceste, 

kanalizacija, vodovod, javni prevoz, šole, vrtci, zelenice ipd.) ter kronološki prikaz njihovega 

razvoja (gradnja, nadgradnja, posodobitve) v zadnjih 20 letih. 

 

- Seznam lokacijskih preveritev, prostorskih aktov ali sprememb občinskega prostorskega načrta, 

ki se nanašajo na razvoj stanovanjskih območij v tem delu Ljubljane, skupaj z informacijami o 

investitorjih. 

 

- Obrazložitev glede upravičenosti prodaje občinskih zemljišč na tem območju zasebnikom. 

 

Cilj pobude je omogočiti vpogled v razvojne usmeritve MOL na tem območju in ugotoviti, ali so 

načrtovani projekti skladni z dolgoročnimi urbanističnimi cilji in potrebami prebivalcev mesta. 

 

S spoštovanjem, 

 

Jasmin Feratović 

Mestni svetnik Piratske stranke 

 


